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                                                                                                 Krobia, dnia 3 stycznia 2013 r. 

 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXX/2012 
  
                  z   XXX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  27 grudnia 2012 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    15.00 
                    godzina zakończenia :   17.45  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.  
     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                   3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 
                    Porządek obrad sesji :   
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z XXVIII i XXIX sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8.  Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej za szczególne osiągnięcia.  
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013-2025,   
 b) budżetu Gminy Krobia na rok 2013,  
 c) wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012, 

określenia terminów wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków,  

 d) podziału Gminy Krobia na stałe obwody głosowania,  
 e) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2013 rok, 
 f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi na 2013 

rok,  
 g) zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 kwietnia 

2002 r. w sprawie zmiany  Uchwały  Nr  XIV/96/2007  Rady Miejskiej                  
w  Krobi  z  dnia  29 listopada 2007 r. w sprawie ustalenia liczby punktów 
sprzedaży napojów alkoholowych zawierających powyżej 4,5% alkoholu               
(z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak           
i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży 
napojów, 
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 h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012.  
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
11. Wolne głosy i wnioski.  
12. Zakończenie.  

 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.   
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych,  wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      Wnoszę o poszerzenie porządku obrad sesji o rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLIV/289/2002 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 kwietnia 2002 r.                
w sprawie zmiany  Uchwały  Nr  XIV/96/2007  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  29 
listopada 2007 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży napojów, jako pkt 9g oraz w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie 
Gminy Krobia na rok 2012, jako pkt 9h.   

      Zgłoszoną zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Porządek obrad po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Pierwotny porządek obrad stanowi załącznik do protokołu. 
      Ad. 3 Przyjęcie protokołów z  XXVIII i XXIX sesji.       
      Protokół z XXVIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Protokół z XXIX sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

Burmistrz : interpelację radnego p. H.Busza przesłano do Powiatowego Zarządu Dróg, 
radnego p.I.Jóźwiaka skierowano do Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na 
drogach powiatowych, pisemna odpowiedź udzielona została na interpelację radnemu                   
p. J.Gałęzewskiemu dot. podjęcia działań związanych z usunięciem odpadów przy 
obwodnicy w Krobi, również interpelację radnego p. M.Szpurka skierowano do 
Telekomunikacji Polskiej, udzielona została odpowiedź pisemna na interpelację złożoną 
przez radnego p. Ł. Kubiaka. 
Z Powiatowego Zarządu Dróg wpłynęła odpowiedź na interpelację dotyczącą wyznaczenia 
przejścia dla pieszych na wysokości parkingu w Nieparcie.    

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.    
     M. Duda : sprawa dot. dowożenia dzieci do szkół. Proszę o informację jak przedstawiają się 

warunki umowy w stosunku do poprzedniej, czy wybrano tańsza ofertę niż w roku 
ubiegłym. 

      M. Szpurka : jesteśmy pozbawieni czasopism na wioskach ponieważ zlikwidowano punkt 
sprzedaży, kiosk na Rynku nie będzie funkcjonować od nowego roku. Proszę o informację, 
czy kiosk ten jest naszą własnością, czy było to wykupione. Jeśli kiosk ma stać pusty, to 
może jako Urząd uruchomilibyśmy kiosk i wydzierżawili.  

      L. Bem : zima już się skończyła i pozostało sporo piasku na drogach. Czy będziemy to 
sprzątać, czy właściciele posesji we własnym zakresie mają to wykonać?      
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     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  
     30.11. Wyjechałem na posiedzenie Zgromadzenia Śremskiej Unii Gospodarczej. Posiedzenie 

nie odbyło się na prośbę Starosty Śremskiego. 
     1.12. Udział w podsumowaniu „Gry Miejskiej”, która była elementem uroczystości Dnia 

Niepodległości. 
     Udział w „Katarzynkach” na zaproszenie GCKiR im. Jana z Domachowa Bzdęgi oraz 

Biskupiańskiego Zespołu Folklorystycznego z Domachowa i Okolic.  
      2.12. Na zaproszenie GCKiR im. Jana z Domachowa Bzdęgi uczestniczyłem w Finale 

Powiatowego Konkursu „Śpiewać każdy może”. 
     4.12. Posiedzenie Komisji Budżetu ws. projektu budżetu na 2013 rok. 
     7.12. Posiedzenie Komisji Budżetu ws. projektu budżetu na 2013 rok oraz wydania opinii o 

projekcie uchwały dot. zmian budżetu Gminy Krobia na rok 2012. 
     Udział w spotkaniu z druhami strażakami biorącymi udział w akcjach ratowniczo-

gaśniczych. 
     10.12. Udział w podsumowaniu gminnego konkursu literackiego i konkursu plastycznego 

zorganizowanego przez Bibliotekę oraz GCKIR dla uczniów szkół gminnych. 
     11.12. Odbyła się XXIX sesja Rady Miejskiej. 
     14.12. Spotkanie opłatkowe w Przedszkolu Samorządowym „Pod Świerkami” w Krobi. 
     16.12. Spotkanie opłatkowe z Zarzadem Miejsko – Gminnego OSP w Krobi. Spotkanie 

odbyło się w Domachowie. 
     Jasełka i spotkanie wigilijne zorganizowane przez Szkolę Podstawową Filialną                             

w Sułkowicach. 
     17.12. Spotkanie opłatkowe Towarzystwa Śpiewaczego „Harmonia”. 
     18.12. Udział radnego w uroczystości z okazji Międzynarodowego Dnia Wolontariusza 

zorganizowanej przez Gminę Krobia i Stowarzyszenie „Ziemia Krobska”. M.in. 
podsumowanie projektu „Młodzi aktywni”,  debata oksfordzka „Państwo może działać i bez 
wolontariuszy” oraz wręczenie podziękowań dla wolontariuszy.  

     19.12. Udział w spotkaniu wigilijnym Śremskiej Unii Gospodarczej.   
      20.12. Spotkanie opłatkowe zorganizowane przez Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Krobi. 
     Spotkanie opłatkowe „Klubu Złotej Jesienie” w Krobi. 
     Udział radnych w pogrzebie śp. Bolesława Łapawy „Zasłużonego dla Gminy Krobia”. 
     21.12. Spotkanie opłatkowe w ZSPiG w Krobi. 
     Uroczystość wigilijna pracowników ZSOiZ w Krobi. 
     27.12. Posiedzenie Komisji Rewizyjnej celem wypracowania planu pracy komisji na 2013 

rok oraz Komisji Budżetu dla wydania opinii ws. projektu uchwały.  
      Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
E. Dopierała : odnośnie zakończenia umowy najmu w Ośrodku Zdrowia. Czy ten podmiot 
medyczny w ogóle nie będzie świadczyć usług na terenie Krobi, czy będzie w innym 
miejscu i czy zapisani mieszkańcy muszą szukać nowego lekarza rodzinnego?  
Burmistrz : podmiot medyczny zrezygnował z wynajmu pomieszczeń, nie złożył wniosku       
na kolejny rok. Umowy wyboru lekarza Podstawowej Opieki Zdrowotnej dokonuje się 
niezależnie od miejsca przychodni, nie są przypisane osoby do miejsca, tylko do lekarza. Na 
terenie gminy dalej ta przechodnia funkcjonuje w Pudliszkach. Wg mojej wiedzy pacjenci 
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tej przychodni zostali zawiadomieni o zaprzestaniu działalności w tym miejscu. Wybór 
lekarza należy do mieszkańca. 
A. Miałkowski : pytanie dotyczy Walnego Zgromadzenia w Strzelcach Wielkich. Czy 
poruszano temat, który omawialiśmy na spotkaniu, czyli cen na nowy rok i braku z ich 
strony rzetelnej informacji o podłączeniach kanalizacji sanitarnej, ponieważ były tam 
rozbieżności znaczne? Czy w ogóle na Walnym Zgromadzeniu omawiano te tematy? 
Burmistrz : Walne Zgromadzenie określa wysokości taryf i temat ten był przedmiotem 
posiedzenia. Temat dotyczący rozbieżności był przeze mnie wyjaśniany bezpośrednio                   
z dyrektorem p. Mikołajskim niezależnie od posiedzenia Walnego Zgromadzenia. 
Ustaliliśmy przyczyny, dla których doszło do przekazania tych błędnych informacji. 
Wniosek z tego na przeszłość jest taki, że tego typu kwestie powinny być weryfikowane i 
wyjaśniane na bieżąco z pracownikami naszych jednostek.  
G. Skrobała : sprawa dotyczy mieszkań socjalnych w Nieparcie. Czy zbierała się już 
komisji, która przydzielała te mieszkania, czy sprawa ta będzie w najbliższym czasie 
rozwiązana, ponieważ mieszkańcy pytają. 
Burmistrz : w przypadku przyznania mieszkań w oparciu o wyroki eksmisyjne następuje na 
podstawie orzeczenia Sądu i komisja nie rozpatruje wniosków, chyba że z jakiś okoliczności 
wyniknie, że te osoby z tych mieszkań nie skorzystają, chociaż takich nie zakładam i wtedy 
możliwe byłoby przyznanie mieszkań socjalnych przez komisję.        
Ad. 8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej za szczególne osiągnięcia. 
Zgodnie z uchwałą Nr XXVIII/229/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 listopada 2012 r. 
stypendia za wybitne osiągnięcia pozaszkolne za rok szkolny 2011/2012 oraz Zarządzenia                    
Nr 107/2012 Burmistrza Krobi  z dnia 17 grudnia 2012 r. przewodniczący Rady                             
i przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych oraz Burmistrz Krobi wręczyli  
uczniom stypendia. 
 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013-2025.  
Projekt uchwały, zarządzenie Burmistrza Krobi Nr 104/2012 z dnia 12 listopada 2012 r. 
przedstawił Skarbnik Gminy, stanowiące załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodniczący Rady odczytał opinię RIO – Uchwałę Nr SO-0957/5/12/Ln/2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 26 listopada 2012  roku 
w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Krobia, 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu. 
Skarbnik Gminy przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały, stanowiąca załącznik nr 4 
do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 27 grudnia br.                 
i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
E. Dopierała : czy nie nazbyt optymistycznie szacuje się wpływy z wiatraków.  
Skarbnik Gminy : na ten moment podatnik nie złożył deklaracji dotyczącej podstawy 
(przedmiotu) opodatkowania. Chodzi tutaj o podatek od budowli, który stanowi 2% wartości 
budowli. Trudno stwierdzić, czy wartości te są przeszacowane, gdyż na dzień dzisiejszy nie 
mam wiedzy jaka to wartość budowli. W przypadku niższych kwot zostanie prognoza 
skorygowana, gdyż jak Pani zauważyła od roku 2014 planujemy dodatni wynik budżetu.   
Autopoprawkę przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
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Uchwałę Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2013-2025, przejęto jednomyślnie, 
głosowało15  radnych.  
 

b) budżetu Gminy Krobia na rok 2013. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
1) przedstawienie zarządzenia – projektu uchwały budżetowej.  
Zarządzenie Burmistrza Krobi Nr 105/2012 z dnia 12 listopada 2012 r. w sprawie projektu 
uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2013, stanowiące załącznik nr 5 do protokołu.   
2) przedstawienie opinii RIO w sprawie projektu uchwały budżetowej.  
Przewodniczący Rady odczytał opinię RIO – Uchwałę Nr SO-0952/5/12/Ln/2012 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 26 listopada 2012  roku 
w sprawie : wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Krobia na 2013 rok, 
stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu. 
3) przedstawienie opinii komisji Rady Miejskiej.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak przedstawił opinię projektu 
uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2013, stanowiącą załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji  Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała przedstawiła opinię projektu 
budżetu Gminy Krobia na 2013 rok, stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawiał opinię Komisji Rewizyjnej                     
o projekcie budżetu Gminy Krobia na 2013 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2013- 2025, stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem przedstawił opinię komisji w sprawie projektu budżetu 
Gminy Krobia na  rok 2013, stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu. 
4) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie wniosków nieuwzględnionych              
w projekcie budżetu. 
Burmistrz : co roku stajemy przed tym samym problemem, dylematem wyboru  
przedsięwzięć, które są możliwe do realizowania ze względu na środki finansowe oraz 
zasoby jakimi dysponujemy. Co roku wybór ten powoduje, że część tych przedsięwzięć, czy 
propozycji nie jest uwzględniona w projekcie budżetu. Nie jest tak że one znikają, czasami 
wracają w następnym roku, czy po kilku latach. To co jesteśmy w stanie zrealizowane                    
jest danym roku. Nie chciałbym się odnosić do poszczególnych propozycji, które wpłynęły, 
było ich sporo. Nie jest możliwe aby wszelkie propozycje, aby wszelkie działania były 
uwzględnione. Realizujemy tez różne przedsięwzięcia w procesach długofalowych Planu 
Rozwoju Lokalnego, działania programowe. Ich realizacja i dokończenie jest 
zdeterminowane rozpoczęciem tych prac. Jest też kwestia możliwości inwestycyjnych 
Gminy, a przede wszystkich te propozycje dotyczyły przedsięwzięć inwestycyjnych to 
musimy zawsze przy pracy nad budżetem w pierwszej kolejności zapewnić realizację zadań 
bieżących, a z tego co pozostaje ewentualnie te możliwości inwestycyjne, które w tych 
zasobach finansowych można zrealizować. Też trzeba pamiętać o tym, że skończył się okres 
finansowania programów unijnych i musimy się przygotować do tego nowego okresu, gdzie 
również na pewno wymagany będzie wkład własny, stąd naszym zamiarem było, aby budżet 
zbilansować, nie zakładać finansowania częściej realizowanych zadań z kredytów                         
i pożyczek, czy emisji obligacji. Tutaj to ograniczenie które też sobie nałożyliśmy, było 
przez nas planowane w latach wcześniejszych, informowaliśmy, że przyjdzie taki moment 
na bilansowanie budżetu. Myślę, że powinien on potrwać przynajmniej do roku 2015, bo 
przypuszczam, że możliwości finansowania nowych przedsięwzięć ze środków unijnych 



 6

nastąpi w roku 2015/2016. Rzeczywiście, że nasze możliwości zwiększają takie 
przedsięwzięcia jak powstanie Spółdzielni Socjalnej, jak możliwości realizacji 
przedsięwzięć w ramach Partnerstwa Prywatno Publicznego, jak działania w oparciu                    
o różnego rodzaju partnerstwa samorządowe, jak związki, czy Lokalne Grupy Działania. 
Również z informacji dotyczących przygotowania się do wdrażania nowej strategii 
korzystania ze środków unijnych na lata następne też widać wyraźnie, że preferowane będą 
różnego rodzaju partnerstwa samorządowe i że tutaj należy szukać pewnych szans na 
przyszłość zwiększania możliwości realizacji naszych zadań i potrzeb naszych 
mieszkańców.           
5) przedstawianie autopoprawek Burmistrza. 
Skarbnik Gminy przedstawił autopoprawki do budżetu, stanowiące załącznik nr 11 do 
protokołu.  
6) dyskusja. 
E. Dopierała : czy uwzględnione zostaną błędy pisarskie, wydatki jest na 2012, a powinno 
być na 2013. 
Skarbnik Gminy : jak przedstawiłem projekt autopoprawek to już czytałem z poprawnym 
zapisem.  
7) głosowanie autopoprawek oraz uchwały po zmianach.  
Autopoprawki do projektu budżetu na rok 2013 przyjęto jednomyślnie, głosowało                                 
15 radnych.  
Uchwałę Nr XXX/243/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie 
budżetu Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych.  
 

c)  wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012, 
określenia terminów wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.  
Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  
Uchwałę Nr XXX/244/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r.                       
w sprawie  wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2012, 
określenia terminów wydatków oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków;  przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
 

d) podziału Gminy Krobia na stałe obwody głosowania. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS. 
L. Bem : czy dany okręg wyborczy jest w danym obwodzie glosowania? 
Burmistrz : w danym obwodzie jest cały okręg. 
E. Dopierała : wydaje mi się, że przydzielone są do danych punktów ulice, które są bardzo 
oddalone, że to aż nie naturalne. Do Pałacu Ślubów jest ul. Asnyka, Prusa, natomiast do 
Kina Szarotka ul. Grunwaldzka, gdzie naturalnie bliżej z tej ulicy do kina, a także                      
ul. Mickiewicza do Kina Szarotka.   
Burmistrz : nie dopasujemy tak, żeby wszystko dopasować idealnie. Z innych miejscowości 
także muszą mieszkańcy dojechać na głosowanie. Zawsze wiąże się to z umiejscowieniem       
w jakimś obszarze, jakiegoś podziału i wyboru miejsc dokonać.  
Uchwałę Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie 
podziału Gminy Krobia na stałe obwody głosowania; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 
radnych. 
 

e) przyj ęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2013 rok. 
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Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady.  
Uchwałę Nr XXX/246/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                   
na 2013; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi na 2013 rok.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady. 
Uchwałę Nr XXX/247/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie  
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi na 2013 rok; 
przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

g) zmiany  Uchwały  Nr  XIV/96/2007  Rady Miejskiej  w  Krobi  z  dnia  29 listopada 
2007 r. w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych 
zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia 
poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży oraz określenia zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży napojów alkoholowych.   
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnika WSS. 
Uchwałę Nr XXX/248/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXII/269/2009 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2009 r. w 
sprawie regulaminu  określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne 
składniki wynagrodzenia a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego, oraz 
szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 
radnych. 
 

h) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 27 grudnia br.                  
i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XXX/249/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie  
zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2012; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 15 radnych. 
 

Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : przetarg na dowozy do szkół wygrała firma PKS, a wydatki na to zadanie są 
porównywalne do roku bieżącego.  
Odpowiadając na interpelację radnego p. Szpurka, to w tej chwili jakby kwestia 
dokonywania sprzedaży prasy objęta jest działalnością gospodarczą. Sprzedaż ta następuje 
w tych miejscach, gdzie klienci są chętni do dokonywania zakupu. Nie znam przyczyn dla 
których kioski są zamykane. Rzeczywiście w latach 80-tych było ich znacznie więcej, 
obecnie jest coraz mniej. To też się może wiąże z tym, że gazety są sprzedawane w innych 
miejscach i w sklepach, ale to jest oczywiście decyzja konsumentów, gdzie tych zakupów 
dokonują. Prawdopodobnie jakby tych klientów kiosk miał dużo, to do takiej likwidacji by 
nie zamierzał. Nie znam przyczyn więc trudno mi się do tego odnieść. Nie jest to element 
realizacji zadań w tym momencie samorządu. Zawsze jesteśmy otwarci na propozycje 
związane z wykorzystaniem zasobów Gminy, również na cele działalności gospodarczej. 
Rozmowy można prowadzić jeśli podmioty zainteresowane są prowadzeniem takiej 
sprzedaży. Podobnie jest z usługami medycznymi w Ośrodku Zdrowia, prawdopodobnie 
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gdyby tych pacjentów z Krobi było dużo chętnych i zapisało się do przychodni, to lekarze 
nie zdecydowaliby się na zaprzestanie swojej działalności.  
M. Szpurka : co będzie dalej z funkcjonowaniem kiosku? 
Burmistrz : nie znam przyczyn likwidacji kiosku i nie mogę się do tego odnieść. Samorząd 
nie jest podmiotem gospodarczym. 
Odpowiadając na interpelację radnego p. L.Bema, to nie ma prawnych przeszkód aby 
mieszkaniec uporządkował teren przed posesją, nie czekając na działania samorządu. 
Natomiast my na pewno jeżeli będzie możliwe to zamiatarka będzie jeździć po ulicach                 
i ziemię sprzątać. Jeśli jest teraz zmarznięta, to nie było takich możliwości przed świętami. 
Obecnie temperatury są powyżej zera i nie wiadomo jak długo się to utrzyma, ale na bieżąco 
będziemy oceniali sytuację.  
Ad. 11  Wolne głosy i wnioski.   
Przewodniczący Rady : dziękuję za pracę nad projektem budżetu p. Burmistrzowi                        
i p. Skarbnikowi oraz pozostałym pracownikom, którzy dołożyli swoją cegiełkę, bo dzięki 
temu mogliśmy sprawnie obradować i budżet na 2013 rok przyjąć. 
Burmistrz : Państwu radnym też należałoby podziękować. Prace w komisjach przebiegały 
bardzo sprawnie i myślę, że dzięki temu możemy budżet przejmować przed rozpoczęciem 
jego realizacji.    
M. Szpurka : wniosek mieszkańca Rogowa w sprawie dowozu dzieci do szkół, ponieważ za 
autobus, który dowozi musi płacić 10 zł codziennie. Czy jest taki obowiązek, czy jest taki 
wymóg? 
Burmistrz : jeśli chodzi o dowóz dzieci do gimnazjum, to opłata nie jest uiszczana. 
Natomiast jeśli dziecko dojeżdża do szkoły ponadgimnazjalnej, to nie jest objęte 
obowiązkiem dowożenia dzieci do szkół. Dzięki prowadzeniu przewozów regularnych jest 
możliwość dla dzieci dojeżdżających do szkół, ale także dla mieszkańców skorzystania z 
tego transportu, wtedy jest to usługa biletowana. Może to być na poziomie biletu 
miesięcznego lub jednorazowego przejazdu. Nie ma obowiązku dowożenia do szkół dzieci 
uczęszczających do szkół ponadgimnazjanych. 
Przewodniczący Rady : w związku z tym, że jest to ostatnia sesja w roku 2012 chciałem 
serdecznie podziękować Paniom i Panom radnym, Panu Burmistrzowi, pracownikom 
Urzędu Miejskiego, kierownikom i dyrektorom jednostek organizacyjnych, pracownikom 
samorządowym, których Państwo reprezentujecie, Paniom i Panom sołtysom, wszystkim 
innym osobom obecnym na sali za wszystkie spotkania, wystąpienia, inicjatywy, które 
służyły naszej gminnej wspólnocie samorządowej. Na te dni sylwestrowo – noworoczne 
życzę radosnych spotkań rodzinnych, towarzyskich. Na nowy 2013 rok dobrego zdrowia, 
dobrych pomysłów i czasu dla działalności samorządowej i satysfakcji z tej działalności. 
Wszystkim Państwu tu obecnym, Państwa rodzinom, znajomym samych dobrych dni                  
w 2013 roku.              
 
Ad. 12 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    


